
Bestyrelsesmøde Holbæk Bådelaug 1/5- 2012

1. Dagsorden godkendt

2. Referat fra sidste møde
OK

3. Økonomi v. Stig
Mange sene betalere, men kun få har siddet rykkeren overhørig. 10/5 er sat som sidste frist, 
ellers ryger medlemsskabet. Se vedtægterne, som senest er revideret i 2007.
Ellers ser økonomien fin ud. 5 nye medlemmer på det seneste.

4. Arbejdslørdag.
Ebbe, Per og John har kigget rundt og der er lavet en omfattende plan. Seddel sættes op i aften. 
Klubhusudvalget står for traktement mm.

5. Ønsker for 2012
Alle pladser er fordelt, også de der efterfølgende har fået en låneplads.

6. Nyt fra Havnerådet
Store redningsdag er desværre gledet ud, i hvert tilfælde foreløbig. Det har vist sig en del 
vanskeligere at stable et arrangement af denne størelse på benene end forventet. 
Pladsen ud mod østbroen  er til diskussion. Kajakklubben er af den opfattelse, at det er deres P-
plads. Vi mener at problemet kan løses.

7. Medlemssag
Ikke til referat.

8. Kommunikation og planlægning
Formandshvervet må ind i mellem medføre, at sager af formanden bliver fremlagt som 
orienteringssager på bestyrelsesmødet.
Faste dage:
På første bestyrelsesmøde efter den årlige generalforsamling aftales Klubarrangementer to år 
frem. Klubhuset kan ikke bookes ud over denne periode. 
Standerhejsning 20.4 2013 
Arbejdslørdag 4.5 2013 og 5.10 
Stander-nedhaling 26.10
Generalforsamling 2.2 2014

9. Sejlunion  og Codan
Vi er nu medlem af Dansk Sejlunion. 
Men samarbejdet med Codan er meget langsommeligt. 
Per har stillet krav om øjeblikkelig afklaring.

10. Evt.
Per forespørger om han får refunderet telefon udgifter. Stig oplyser, at aftalen pt. er kr 1000,- 
pr. år. Hvis man skal have slæbestedskort, skal man være medlem af Bådelauget.

Referat Torben Præst


